
 
 

Zapisnik i odluke 
Redovne godišnje skupštine Saveza  

održane u petak 1. travnja 2011. u Zagrebu, Dom sportova, Trg K. Ćosića 11., od 18 do 20 sati. 
 
 
Nazočni: 
BK Foruna Vrbovec – Darko Dananić; 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb – Juraj Denžić, Andrea Žvorc; 
BK Moslavina Kutina – Dragan Krnjić, Jadranka Tucaković; 
BK Purger Zagreb – Zlatko Šavor, Davor Vadla; 
BK Silent Zagreb – Mirjana Juriša, Antun Tolja: 
BK Stella Zagreb – Željko Miškulin, Mladen Lončarec; 
BK Velika Gorica – Slobodan Mišćević, Goran Kastrapeli: 
BK Zagreb Maksimir – Silvio Jurčić, Ana Rončević; 
HBK Max – Melanija Grubić Sutara, Eva Belić Kraljić; 
Zagrebački badmintonski savez – Lidija Petrinović Zekan, Mišel Mihetec; 
BK Mangan Dubrovnik – Dražen Zver, Siniša Bačić; 
BK Koprivnica – Marijan Vugrinec, Goran Ferenčak; 
BK Međimurje Čakovec – Danijel Zadravec, Nikola Šoštarić; 
BK Ogulin – Tomislav Luketić, Ana Luketić; 
BK Sušak Rijeka – Željko Badjuk, Damir Ilić; 
Predsjednik Saveza – Velimir Čerkez (od  točke 3). 
 

Također nazočni: 
Ratko Cvetnić, v.d. tajnika Saveza; Matko Milunović, Damir Skorup, Maja Šavor. 
 
Izočni: 
BK Nika Zagreb, BK Split, BK Rukavac Matulji. 
 
Budući da je predsjednik Saveza Čerkez (PČ) najavio zakašnjenje, sjednicu je u svojstvu 
predsjedavajućega po točki 4.2.1 Statuta otvorio skupštinar Badjuk (SB), pozdravivši sve nazočne. 
 
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 

1.1 Izbor  
SB je za Verifikacijski odbor predložio skupštinare Sutaru, Ilića i Miščevića. 

 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
1.2 Izvještaj o kvorumu 
Verifikacijski odbor izvijestio je da se u punopravnome članstvu Saveza nalazi 18 udruga što 
znači da sa predsjednikom Saveza pun broj članova skupštine iznosi 37, odnosno da je kvorum 
19 skupštinara. Budući je nazočno 29 skupšinara, skupština može pravovaljano odlučivati o 
svim pitanjima, a nadpolovična većina jest 15 glasova. SB dao je izvješće na glasovanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
1.3 Usvajanje dnevnoga reda 

SB pročitao je dnevni red, a budući da na isti nije bilo primjedbi ni dopuna, predložio je da se 
dnevni red prihvati. 
 



Prihvaćeno jednoglasno. 
 

2. Ovjera Zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2010. 
Budući na ove dokumente nije bilo primjedbi SB je predložio da se isti ovjere. 

 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 

 
Dolaskom PČ-a Verifikacijski odbor ustvrdio je da se broj nazočnih povećao  na 30, a nadpolovična 
većina na 16. 
 
3. Usvajanje Izvješća za godinu 2010. 

3.1 Programski izvještaj 
Kraći uvod dao je v.d. glavnoga tajnika Cvetnić (TC) naglasivši da je 2010. godina najvećih uspjeha 
Saveza, koji su rezultat kontinuirane usmjerenosti na natjecateljski badminton u nekim sredinama. 
Budući da nije bilo pitanja ni dopuna PČ predložio je da se izvješće prihvati. 
 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
      3.2 Financijski izvještaj 
Budući da nije bilo pitanja ni dopuna PČ predložio je da se izvješće prihvati. 

 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 

4. Prijedlog plana rada Saveza za 2011. 
4.1 Programski plan 
Kraći uvod dao je TC podsjetivši da je plasman na OI glavni dio plana za ovu godinu, ali da ne 
treba zanemariti ni pomoć novim badmintonskim sredinama kojih je u zadnje vrijeme sve više, te je 
usporedio ovo vrijeme sa sredinom devedesetih koja je Savezu donijela velik broj novih članova. 
U raspravi se više skupštinara javilo sa istom vrstom primjedbi – sve manji broj sudionika u 
natjecanjima Saveza, a sve je više onih koji nastupaju na natjecanjima koja su izvan sustava HBS-a. 
S tim u vezi upućeni su prijedlozi za promjene natjecateljskoga sustava, osobito glede ponovne 
uspostave regionalnih modela natjecanja.  
Odbornik Dananić dao je prijedlog da se uvede obvezna mailing-lista kojom bi se klubovi i 
dužnosnici Saveza obavještavali o tome da je na web-stranici Saveza objavljena nova obavijest. S 
tim dopunama PČ dao je plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno većinom glasova (odluka 3). 
 
4.2 Financijski plan 
U kraćem uvodu skupšinar Miškulin (SM) u svojstvu direktora Saveza naglasio je da će realizacija 
financijskoga plana biti u znaku Uputa HOO-a o financijskoj realizaciji. Budući da nije bilo pitanja 
ni dopuna PČ predložio je da se plan prihvati. 

 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 4). 

 
5. Izbor glavnoga tajnika Saveza 

U uvodu ovoj točki TC je objasnio da je dužnost glavnoga tajnika izborna funkcija koja u 
sebi sadrži i funkciju administrativnoga tajnika koja sada, odlukom HOO-a postaje 
profesionalna. 

 
5.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura 
Verifikacijski  odbor izvijestio je da su sve četiri kandidature valjane, a PČ je predložio da se takav  



izvještaj prihvati. 
 
Prihvaćeno jednoglasno 
 
5.2 Izbor 
Verifikacijski  odbor podijelio je 30 glasačkih listića, a po glasovanju prišao prebrojavanju: 
Maja Šavor dobila je 24 glasa; 
Damir Skorup dobio je 6 glasova; 
ostali kandidati nisu dobili glasove. 
 
Time je Maja Šavor većinom glasova izabrana za glavnoga tajnika Saveza (odluka 5). 
 
Maja Šavor zahvalila je na ukazanom povjerenju. 
 

6. Promjena u Statutu Saveza 
Kraći uvod dao je TC. Budući da nije bilo pitanja ni dopuna PČ predložio je da se promjena 
prihvati. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 6). 
 

7. Usvajanje Poslovnika Saveza 
Kraći uvod dao je TC. U raspravi koja je uslijedila više skupštinara imalo je primjedbi na 
reguliranje statutarne obveze sudjelovanja u natjecateljskom radu Saveza. PČ predložio je da se 
Poslovnik prihvati bez spornoga članka. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 7). 
 

8. Razno 
OM podsjetio je skupštinare da je potrebno što prije riješiti knjigovodstveni servis za Savez – 
odrediti knjigovođu i izvor iz kojeg će se financirati. 
 
Matko Milunović, osnivač udruge Arka iz Makarske, pozdravio je nazočne i upoznao ih sa 
razvojem badmintona u Makarskoj, te željom da se makarski badmintonaši što prije priključe 
Savezu. 
 
Odluke: 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2010. 
 

2. Usvajaju se programsko i financijsko izvješće za 2010. 
 

3. Programski plan Saveza usvaja se sa sljedećim dopunama: 
u točki 3.2 Domaća natjecanja: Upravni odbor zadužuje se da za sezonu 2011-12. uvede 
pomjene koje će potaknuti nastup većega broja igrača, osobito kroz mogućnost uvođenja 
regionalnih natjecanja. 
u točki 5. Obavještavanje i propaganda: Kod svake novoobjavljene obavijesti na službenim 
stranicama Saveza svim službenim e-adresama Saveza dostavlja se obavijest o tome. 
 

4. Prihvaća se financijski plan Saveza za 2011. 
 

5. Maja Šavor izabire se za glavnu tajnicu Saveza. 
 



6. U Statutu Saveza, u točki 5.3 navod "najkasnije 14 dana" mijenja se tako da glasi 
"najkasnije 7 dana". 
 

7. Poslovnik Saveza prihvaća se tako da se točka 2. Članstvo briše u cijelosti, a obrojavanje 
sljedećih točaka se korigira susljedno tome. 

 
 
 
Zapisničar  
Ratko Cvetnić 
 
 
 
Predsjednik Saveza 
Velimir Čerkez 


